
    ÄRENDE 7 
    vid styrelsemöte 2010-01-25 
Till  
Styrelsen för  
AB Stockholmshem 
 
 
 
 
 
 
Rapport angående inkomna intresseanmälningar för bostadsrättsförvärv 
 
I budget för 2007 som beslutades av Stockholms kommunfullmäktige den 7 och 8 december 2006 fastställdes att 
bostadsbolagens hyresgäster skall ges möjlighet att förvärva sina fastigheter genom att bilda bostadsrättsföreningar.  
 
Vid sitt möte den 20 december 2006 fattade styrelsen för AB Stockholmshem beslut att anta de av koncernsty-
relsen  den 11 december 2006 beslutade direktiven avseende ombildning till bostadsrätter i de kommunala bo-
stadsbolagen. Stockholmshems styrelse beslutade den 24 januari 2007 att godkänna rapporten angående hanter-
ingen av intresseanmälningar för bostadsrättsförvärv. 
 
I bilaga rapporteras de intresseanmälningar som inkommit till bolaget till dags dato och deras läge i processen. 
Rosamarkerade objekt har insänts till Newsec för värdering. 
 
I den geografiska indelningen förekommer av följande förkortningar:  
I - Innerstaden, N - Närförort och Y - Ytterförort. 
 
 
Jag föreslår att styrelsen beslutar 
 
att   godkänna rapporten angående inkomna intresseanmälningar 
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Ingela Lindh 


